

on division and, by unanimous consent, read the third time and passed, on division.

[At 3.52 o'clock p.m., Private Members' Business was called pursuant to Standing Order 15(4)]

*(Public Bills)*

By unanimous consent, all Orders preceding No. 61 were allowed to stand.

The Order being read for the second reading and reference to the Standing Committee on National Resources and Public Works of Bill C-261, An Act to amend the Resources and Technical Surveys Act (renewable energy);

Mr. Schellenberger, seconded by Mr. McKnight, moved,— That the Bill be now read a second time and referred to the Standing Committee on National Resources and Public Works.

And debate arising thereon;

The hour for Private Members' Business expired.

*Changes in Committee Membership*

Notice having been filed with the Clerk of the House pursuant to Standing Order 65(4) (b), membership of Committees was amended as follows:

Messrs. Wise, Neil and McCain for Messrs. Friesen, Darling and Gustafson on the Standing Committee on Agriculture.

At 4.52 o'clock p.m., the House adjourned until Monday at 2.00 o'clock p.m., pursuant to Standing Order 2(1).

du consentement unanime, lu une troisième fois et adopté, sur division.

(A 15 h. 52, appel des affaires émanant des députés, suivant les dispositions du paragraphe (4) de l'article 15 du Règlement)

*(Bills publics)*

Du consentement unanime, les ordres précédant le numéro 61 sont réservés.

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics du Bill C-261, Loi modifiant la Loi sur les ressources et les relevés techniques (énergie renouvelable).

M. Schellenberger, appuyé par M. McKnight, propose,— Que ce bill soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics.

Il s'élève un débat;

L'heure réservée aux affaires émanant des députés est expirée.

*Modifications de la composition des comités*

Avis ayant été communiqué au Greffier de la Chambre des communes suivant les dispositions de l'alinéa b) du paragraphe (4) de l'article 65 du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

MM. Wise, Neil et McCain en remplacement de MM. Friesen, Darling et Gustafson sur la liste des membres du Comité permanent de l'agriculture.

A 16 h. 52, la Chambre s'ajourne jusqu'à lundi, à quatorze heures, en conformité des dispositions du paragraphe (1) de l'article 2 du Règlement.